
I

ROMANIA
.ITJDETUL GALATI
(.OMLINA CUDALBI
(.ONSILIIJI, I-OCAL

PROCES -VERBAL

lncheiat astazi, 07 .03.2016 in cadrul sedintei de indata a Consiliului Local Cudalbi,
czlre al'e loc in Sala de gedinle a Casei de culturd <Tache Avramescu > din comuna Cudalbi,
iLrcl. Caiati. la orele 15.00.

Clonsilierii plezenti sunt in nulnar de l2 din
l)oclu Vasile, Mihalache Mitica.
Sect'etarul comunei Cudalbi, Albu Constantin, anunta seclinta legal constituita.
l)resedinte de sedinta desemnat este doamna consilier Istrate Tita , convocarea facandu-se in
tcflren legal si toti consilierii cnlrosc aceasta convocare.

Domnul secretar Albu Constantin, sllpune la vot procesul verbal al sedintei anterioare,
Procesul verbal al sedintei anterioare este votat de unnr. de l2 consilieri.

L lrranrmitate.

Presedintele cle sedinta da cuvantul d-lui primar Drugan Stefan care propune ordinea
dc z,i :

l.Proiect de hotarare privind implementarea proiectului,, REABILITAREA
INF'I{ASTRUCl'IIRII SCOLARE -L,ICEUL NR.1 CUDALBI, JUDETUL GALATI
2. Proiect de hotarare privind reglementarea acordlrii ajutoarelor de urgen{i gi
aj utoarelor de inmorm6ntare
3. l)roiect de hotarare privind aprobarea investitiei obiectivului ,,Extindere
sistem de canalizz.re a apelor uzate menajere in comuna Cudalbi ,judeful Galati-
fnza ["si :r valorii estimate conform anexei 3 la normele de aplicart a OUG
28t2013.

Nefiind discr-rtii se supune la vot orclinea de zi. Votat pentru -12 voturi - unanimitate.
Se pune in discutie:

l.Proiect de hotarare privind implementarea proiectului,, REABILITARIJA
INF'RASTRTJC'|TIIUI SCOLARE _LICEUL NR.l CUDALBI, JUDETUL GALATI
l)-nul Printar Este vorba de extinderea cladilii cu Sali de clasa de la Liceul Tehnologic cu
fltlzrntare de la Ministerul Educatiei. Noi ca si institutie trebuieste doar-sa asisuram
cheltr-rielile de proiectare.
Cl|ihar-ia Eiena: Sr-ult intnttotr-rl de acolcl cr-r f-aptul ca se misca ceva in ceea ce priveste acest
p|oiect. Dl' prirnar adat un impuis lavorabil demararii acestui ploiect. Asao sareziste lic;eul
ca instilLrtie la Cr-iclalbi. Mai este o problcn-ra: sa reusim sa-lreabilitam termic prin izolare.
/\sa sc va nrentine calduri'r si se scl-rimba si Iata claclirii. Suntem lbarte mrltumiti de drenaj'l
apclor plLrviale iacut prin aceie santurj de colectare si astfel cladirea este mai bine prote;ata
inlllot|iva umezelii. Al tlebui sa avem grija si de localLrrile aflate in incilta fostului SMA. Sa
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.rcccsam Lln proiect trrai mare cal'e sa includa si
can'rpus.

acele cladiri. Sa-l aducem la lblosinta ca un

I)l' VitanescLl- cu ajutor"ul domnului primal si a conducerii actuale a comunei cu siguranta seva lace si acolo investitii.
[)-nr-rl Prirnar:- tnultumesc de aprecieri mai ales in ceea ce priveste nivelul clecidentei
locale 'Daca ttlt se facea acel dlenaj corpul cladirii ar fi avut de suferit iremediabil.l)l Gheor-rea Nita- t-elicitad domnului primal si domnului director-de la Liceul Tehnologic, Si
sa lim intelesi ca ur-rii clin noi chiar avem nevoie de aceasta scoala pentru copii nostri.
Ncnraifiind discutii sLlpurtern la vot. Votat pentru 12 voturi - Unanimitate.Adoptat.

Sc pune in discr-rtie:

2' Proiect de hotararc privind reglementarea acordlrii ajutoarelor de urgen{i
gi a.jutoarelor de inmorm6ntare

D-nul Primar: suntem asaltati de cazuri extreme. Numai in iarna aceasta am avut 5 cazuti
Alerrmant de glave. Am ajuns sa-i si inmormantam cu bani din buzunar si din cheta la
pc|sonalui plimariei. Este mult mai grav ca pe timprrile trecute. Sunt oameni in varsta care
ntr nlal au pe tlimetli sau daca au si membrii f-arniliei sunt ei insisi in sitr-ratii limita. De asta
ct'ed ca trebr-tieste sa aveln la indemana for-rduri sa f'acem fata acesol situatii.
J)-na Crihana Elena - si PNL uI a avut in vedere demararea unui ploiect asemanator, Darbcncfrciarii acestui ploiecl tlebuie triati la sange. Sa nu facem o practica dirr a ajuta fara
cliscclnarnanl prin aceste danii.
l)l Vitanescll- este normal sa fie asignrate fbnclr-u'ipentru astfel de situatii limita. Nu putem
sa frm prinsr pe picior gr.esit cancl apar"
l)l Graclea nll sltnt dc'acord cu acloptarea acestui proiect de hotarare, intrucat avand int'cclcre complexitatea lr-rj ar tr fost de plefelat sa fie discstat ir-r sedinta ordinara si sa treacaplin comisiile de specialitate ale consiliului local.
l)l' Gheonea Nita- trebr-ria pllsa o suma pentru toata lumea. Asa face la Valea Marului.
f)-rrr-ll Pt'imar: - noi ar trebui sa fim manclri de originile noastre razasesti si sa nu intindem

nzr. Cred c bunul simt sa avem grija de
. Cazurile
sa nu uita 

gestionate prin aportul intregii
000 de ha pe care le au in

mar-ia. [.a menilor.
l)l Viceprimal Gheonea Grigore- acest proiect este demarat la r.ugamintea mea intrucat inurtrel Vizitelo| la atatea cazu'ri sociale grave mi-am dat seama ca salariul nu imi aju'ge sa-iingrop sau sa-i ajLrl satreacapeste o situatie clisperata. Impreunacuprimarul si uneori si cusllri.jirrr-rl persoualului din primarie am procedat la ajutoralea sau la inmormantarea acestor.

cale

tam

cat

chellLriala lor.
Dl clolciova - sunt intrutotul cu acest proiect de hotalare. Sa nu uitam ca suntem oameni siL'cbLrieste si o fbrma de respect fata de acesti napasluiti.
Ncnrailiir-rcl discutii se supune la vot . votat pentru -- 10 voturi - Impotriva- 2 voturi: dl. GradeaIon si Gheonea Nita..z\doptat.
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Se pune in discutie :

3. Proiect de hotarare privind aprobarea investi{iei obiectivului ,,Extindere
sistem de canaliz^re a apelor uzate menajere in comuna Cudalbi,jude{ul Galafi-
faza I"gi a valorii estimate conform anexei 3la normele de aplicare a OUG
28t20t3.
D-r-rui Primar: stiti ca suntem constransi prin Memorandumul de Aderare la Uniunea Europeana
sa avem canalizarc si apa in comunitate pana in 2018. Nu vreau sa comentez de ce nu am
accesat fondurile cand acestea erau cel mai accesibile sau de ce nu am aderat la masterplanul
de ir-rvestitii al ADI Apa Canal, Vreau ca macar 30-35 de km de canalizare sa fie facuta in
corrlrna ca retelistica maiora. Guvernul actual are ca orioritati canalizarca si retelele de aoa
potabila ,

D-r"ra Crihana Elena- suntem de acord cu proiectul de hotarare. Dar sa nu ne f,re desconsiderate
punctele de vedere referitoare la proiectele de hotarari.
Nemaifiind discutii supunem la vot. Votat pentru - 12 voturi - Unanimitate.Adoptat.
Se declara sedinta inchisa.

PRESEDINTB DE SEDINTA SECRETAR COMUNA
ALBU CONSTANTINIST


